
Arrangörsträff 250326 (fysiskt och digitalt) 
Närvarande: Anders Svensson Spårvägen, Mikael Frank Ängby, Ragnar Lagerbäck Norrtull, 

Daniel Schaffer, Norrtull, Peter Alvå Österåker, Henrik Skyhag Österåker, Roberth Johansson 

Hammarby, John Ekström Hammarby, Sara Dahlstedt Tyresö,. Mika Hasmats Stockholms 

BTF, Albin Liske Tibble-Kungsängen, Annie Blomqvist Stockholms BTF. 

 

1. Tävlingsverksamheten 

Generalprogrammet för 2025-2026 gicks igenom och datum sattes för samtliga arrangemang. 

Vi uppdaterar det och mailar samt lägger ut på vår hemsida efter detta möte. Programmet är 

preliminärt innan vi fått samtliga tider på fördelningsmötet 21 maj 2025 med 

idrottsförvaltningen. 

 

Några punkter: 

 

• Flader berättade om Ängbys situation framöver. Dom kommer hålla till i ett tält vid 

Vinsta bollplan och köra arrangemang i Hässelby- och Riddersvikshallen.  

Konkurrensen i Hässelby är stor vilket kan medföra färre seriesammadrags-helger som 

Ängby kan ta. Om ett år kommer sedan träningarna kunna hållas i nya hallen i 

Ulvsunda. Dock osäkert var arrangemangen kan hållas då innan övriga hallen är klar. 

Ängby planerar 10 stycken mindre tävlingar under säsongen i tältet. Fladder 

återkommer med datum. 

 

• Vi bör försöka lägga tävlingar samma helg med klasser samtidigt så spelare får plats 

att tävla. 

 

• Vi söker Farsta-, Hässelby och Liljeholmen på samtliga seriehelger och lägger inga 

andra arrangemang i dom hallarna under seriehelgerna. Samtliga söndagar för serie 

och tävlingar bokas till 19:00 om möjligt. 

 

• Vid större bokningar av Liljeholmen bör vi kräva även Hall 2 för att få plats. 

 

• Vid bokning av Farsta ska alltid konferensrummet vara med. Vid Spårets Sweden 

Tour bokas även träningshallen. 

 

• Vi bör som reservstrategi titta på till exempel Österåkers eller Tibbles hall för större 

evenemang om det blir svårare att få Farstahallen. Annie nämnde även att Ingarö har 

en mindre hall med 14 bord att tillgå. 

 

• Region Top 12 (25-26/10) kan läggas utanför Stockholm. Svesse kollar på TRK-mötet 

med Svenska BTF hur turordningen ser ut. 

 

• Pensionärs-DM 5-6 november arrangeras av Österåker. Vi kollar upp med Spårvägen 

Veteraner att det är då den brukar ligga veckan efter vanliga DM. 

 

• Om vi inte får Farsta för Bajen Cup 29-30 november så söker vi även Hall 2 i 

Liljeholmen. 

 

 

  



• SVM (6-7/12) går i Farsta, dock ej med Ängby som arrangör. Svesse och Bajen pratar 

ihop sig. Det kan finnas andra arrangörer i andra distrikt som är intresserade. Svesse 

kollar upp detta med Svenska BTF. Som backup kollar Österåker ifall den helgen kan 

funka för ett arrangemang. Liljeholmens båda hallar bokas för SVM Veteran och 

Talangen Heat 1 den helgen så får vi se vilken av dagarna det blir. 

 

• Vi bokar hela dagen 2 januari för Pingisiaden Riks i Farsta. 

 

• Fladder uttryckte skepsis över Lag SM-kvalet på 6 januari som är en röd dag. 

 

• Vi kollar upp när Stratospoolen (tidigare motsv. 17-18 januari) går. Mika kontaktar 

Uppland och skickar över generalprogrammet för synkning. Vi försöker uppdatera 

generalprogrammet med större tävlingar i närliggande distrikt. Krock med St 

Erikscupen 24-25 januari är inte bra. 

 

• Veteran Open gick förra året motsvarande 7-8 februari. Lär inte hamna där nu, vi 

kollar med Spårvägen. 

 

• Korpen Cup fick ett nytt datum den 21 februari. 

 

• Talangen-slutspel senarelades till 21-22 mars och St Erik-helgen tidigarelades till 7-8 

mars. 

 

• Spårvägensspelen bokas från torsdag 26 mars kl. 16:00 och framåt. 

 

• Vi lägger in Tjejfestivalen (8-12/8 2025) och Tjejraketen (förra 3-4 maj) när den 

kommer från Svenska BTF.  

 

• Ängby planerar flera mindre breddtävlingar för 8-11 åringar (uppemot 10 st) och 

återkommer med datum.  

 

• Vi bokade preliminärt en andra dag i Pingiscentret för Stigatalangen den 11 januari 

och 15 februari för att ta emot alla. Thomas och Mika känner på om det är 

genomförbart eller ej. 

 

 

 

2. Ungdomstävlingar  

Inte så mycket åsikter, det rullar på. Dock är det viktigt med fler tävlingsarrangörer främst i 

breddklasser 8-11 år men även allmänt. Att lägga in en begränsning på 2 klasser per spelare 

redan i inbjudan kan vara ett sätt att få med alla som vill tävla när det är sånt tryck som det är.. 

Ängby har som exempel nu till sin Vårpool gått ut med den. Bra att vi tittar på intilliggande 

distrikts tävlingar och synkar. 

Sara nämnde att Svenska BTF hade haft åsikter när de arrangerade en klass för 7-åringar. 

Dock såg inte mötet det som något dåligt då det finns många 6-7 åringar som vill tävla. 

 

 

 

 



3. Serieverksamheten 

Ett önskemål noterades att inte lägga serieveckor på höst-, sport- och påsklov om möjligt.  

 

 

4. Övrigt 

Svenska BTF:s nya tävlingssystem STUPA/TAS är på gång. Öppna digitala seminarier 

kommer att hållas i april och maj. De första datumen är redan 2 och 8 april. 

Dessa seminarier kommer även att läggas ut så man kan titta på dem i efterhand som en så 

kallad Tutorial. Det uppdateras även manualer på Svenskas hemsida som stöd för inlärning.  

Annie Blomqvist presenterade sig då hon är nyvald ordförande i Stockholms BTF med 

medskickat att vi alla ska hjälpas åt. 

Annie nämnde också att det eventuellt kan bli så att TT Coordinator kan köras parallellt till 

årsskiftet i en övergång. 

 

 

 

Vid tangentbordet 

Mika Hasmats  

Stockholms Bordtennisförbund 


